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Abstract (en)
[origin: US4547706A] In an inverter controlled with a firing unit connected to switches and defining an operating frequency, a resonant frequency of
a series oscillating circuit of the inverter connected to one of the switches is placed below this operating frequency. Given this operating situation,
a short of the d.c. voltage source is impossible. Given, for example, unfavorable component tolerances, however, the operating frequency can be
moved close to the resonant frequency and cause impermissibly high voltages at the components. Such a voltage rise is limited according to the
invention by means of a voltage-dependent resistor. It preferably lies in series with a capacitor and takes care of a voltage-dependent shift of the
resonant frequency.

Abstract (de)
Bei Steuerung des Wechselrichters mit einem die Betriebsfrequenz bestimmenden Steuersatz (S) wird die Resonanzfrequenz des
Serienresonanzkreises (L, C) unter die Betriebsfrequenz gelegt: Bei diesem induktiven Betrieb ist ein Kurzschluß der Gleichspannungsquelle
ausgeschlossen. Z.B. bei ungünstigen Bauelementtoleranzen kann jedoch die Betriebsfrequenz nahe an die Resonanzfrequenz rücken
und unzulässig hohe Spannungen an en Bauelementen verursachen. Erfindungsgemäß wird ein solcher Spannungsanstieg durch
einen spannungsabhängigen Widerstand (R1) begrenzt. Vorugsweise liegt er in Reihe mit einem Kondensator (C4) und sorgt für eine
spannungsabhängige Verschiebung der Resonanzfrequenz.
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